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Z A P Y T A N I E   R A D N E G O 

 

Na podstawie art. 21 ust. 11 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym 

(Dz.U.2024.107 t.j.) składam ZAPYTANIE RADNEGO w sprawie doświetlenia dróg powiatowych. 

 

UZASADNIENIE 

 Wielu mieszkańców zgłasza mi problemy z doświetleniem dróg powiatowych – szczególnie w 

miejscach newralgicznych, w tym na skrzyżowaniach i łukach tych dróg. Szczególnie w okresie wiosennym i 

letnim na terenach wiejskich roślinność na poboczach utrudnia kierującym obserwowanie poboczy, co 

dodatkowo jest utrudnione niewystarczającym doświetleniem naszych dróg powiatowych w porze nocnej.  

Liczne firmy posiadają w swojej ofercie lampy uliczne LED zasilane energią słoneczną z możliwością 

możliwość dodatkowego zasilania z miejscowej sieci energetycznej — system EHC. Dla przykładu. Lampa 

solarna SN50 o mocy świetlnej 850W. Obrotowy 3600 w poziomie i 270” w pionie panel solarny o mocy 

100W. Mikrofalowy czujnik ruchu o zasięgu do 15 metrów, nowoczesna bateria LiFePO4 o pojemności 

384WH, sterownik MPPT. Efektywność świetlna do 180lm/w. Czas ładowania: 5-7 godzin (w czasie 

słonecznej pogody). Czas działania: 12 godzin (pełna moc), 4-5 deszczowych dni (tryb oszczędny), 12 godzin 

w nocy (tryb oszczędny). To lampy uliczne lamp o wysokiej mocy, które posiadają dwustronny panel 

ładowania słonecznego. Działanie urządzenia opiera się o nową technologię, która obejmuje zarządzanie 

procesem ładowania, zoptymalizowany system rozprowadzania światła i wieloplatformowy bezprzewodowy 

system sterowania. Koszt jednostkowy — wolnorynkowy to 3499,99 PLN. 
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Pytam zatem: 

1. Czy władze samorządowe wezmą pod uwagę uzupełnienie oświetlenia dróg powiatowych w 

lampy solarne z możliwością zasilenia z sieci energetycznej jeszcze w roku 2025? 

2. Czy Zarząd Dróg Powiatowych w Gołdapi posiada spis potencjalnych lokalizacji lub zgłoszenia 

mieszkańców o lokalizacjach, które powinno się doświetlić z użyciem  lamp ulicznych? Proszę o przesłanie 

mi listy takich lokalizacji. 

3. W ilu lokalizacjach wystawiono nowe oświetlenie na drogach powiatowych od początku 

obecnej kadencji samorządu? 

 

 

 

 

Z wyrazami szacunku 

 

Paweł CZYŻ 

RADNY RADY POWIATU W GOŁDAPI 

 

 

 

 

Wyrażam zgodę na publikację w Biuletynie Informacji Publ icznej wszystkich moich podanych danych osobowych, kontaktowych oraz danych 

organizacji, do której należę. 

 

 

 

 

 


